
 
Katrineholms IF 

Org.nr 818500-8045 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF 

tisdagen den 2 februari 2021 kl 18.30  

digitalt via Teams 
 
Närvarande: Linda Sanderberg, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich, Helena 
Högbacke, Jasmina Cohodarevic, Ilwaad Aaden, Andreas Karlsson, Stefan Dajic 

 
Frånvarande: Filip Panic 

 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av justerare  

P g a pandemiläget godkänner vi även osignerade och ojusterade protokoll  
fr o m december. 

 
§3 Föregående protokoll  

Genomgicks och godkändes. 
 

§4 Rapport från kansliet 
Kansliet rapporterar in LOK-stöd, men det blir inte mycket rapporterat p g a 

pandemin. 

Micke och Linda har möte med ÖBDF tors 4 feb angående matcher i vår. 

Peter har förlängd tjänst till 2024. 

 
§5 Ekonomi 
Rapport för föregående period gicks ingeom.  

 

Vi får inte bidrag för vår förlust med Katrineholms-Veckan, däremot kan vi få bidrag 

för utebliven kioskförsäljning. 

 

§6 Coronaläget 

Alla träningar för 2005 och yngre är igång igen. 
 

På torsdag vid mötet med ÖBDF får vi information om det är ok att spela 
enstaka matcher. 

 
§7 Sponsring 

 
Vi har tecknat sponsoravtal med Katrineholms kommun. Jasmina och Pernilla jobbar 

vidare. 

 

 



 

§8 Stadsdelsserien 
Alla lag är igång och tränar, men tvyärr kan vi inte komma igång med matcher. Lagen 

spelar mot varandra på träningen istället. Frågan togs upp om man kanske kan göra 

en sommarserie? 

 
§9 Ungdomslagen 
Lagen tränar som vanligt (2005 och yngre) 

 

§10 HA/DA 
Vi har fått besked från ÖBDF att klubben inte kommer att få tillbaka inbetalda 

licenspengar. 

 
§11 Utbildningar 
Det finns möjlighet att skapa ett eget konto på SBBF och gå digitala utbildningar. 

 

§12 Övriga frågor 
 

1. Choklad 

De flesta lag vill fortsätta sälja chokladkakor. Vi erbjuder även stadsdelslagen 

att sälja nu. Kansliet får i uppdrag att räkna ut hur många fler chokladkakor vi 

ska sälja.  

 

2. Pantamera 

Ebba kollar med Tempo i Valla och Jasmina tar kontakt med Lidl. 

 

3. Utomhusplaner 

RF har gett SBBF 290 miljoner. Katrineholms kommun och SISU kan ge bidrag. 

Idéer som kom fram var att betala ledare, rusta upp utomhusplaner (t ex den 

vid Djulö) samt bygga upp en ny centralt, kanske t o m på Stortorget, där 

skridskoplanen är.  Infomöte angående detta i februari. 

 

4. Shooting shirts 

Stefan har mejlat Basket shop med förfrågan om vad de kan erbjuda. 

 

5. Krisplan 

Styrelsen kommer att upprätta en krisplan för klubben. 

 

6. Avslutning 

Vi kommer inte att kunna ha en avslutning där alla lag samlas, men vi 

diskuterade möjligheten att ge varje lag ett bidrag för att kunna ha en fin 

lagavslutning. 

 

§12 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet. 

 

Vid protokollet                                                     
  

 
 

 
Helena Högbacke   


